
 
KNJIŽNIČARSKO DRUŠTVO  
SISAČKO-MOSLAVAČKE ŽUPANIJE 
 

Kranjčevićeva 8 
44000 Sisak 
tel.: 044/521-985 
 
Petrinja,  12. lipnja 2017. 
 

 

ZAPISNIK 

 
s redovne skupštine Knjižničarskog društva Sisačko-moslavačke županije održane u 

ponedjeljak 12. lipnja 2017. godine s početkom u 10.30 sati. 

 

 

Predsjednik Knjižničarskog društva Sisačko-moslavačke županije, Ante Mrgan, 

predložio je idući 

 

DNEVNI RED 

 

1. Plan rada 2017. - 2018. 

2. Izvještaj o radu  

3. Razno 

 

Dnevni red jednoglasno je prihvaćen.  

 

Predsjednik napominje da, ukoliko se svi slažu, prvo govorimo o planu rada, a da se 

zatim predstavi Izvještaj o radu, što je prihvaćeno, iako je u pozivu navedeno obratno.  

 

Ad1)  

 

Predsjednik iznosi plan rada te napominje iduće: 

 KDSMŽ planira tiskati Zbornik Knjižnice u procjepu 3 

 Planira se izraditi aplikaciju za poslovanje društva tj. načelno aplikaciju za 

poslovanje neprofitnih udruga koja će se javno objaviti na stranicama Društva s 

dozvolom besplatnog korištenja s naznakom mogućnosti donacije proizvoljnog 

iznosa na račun KDSMŽ.   

 Budući da je osigurano besplatno knjigovodstvo planiran je zakup web prostora 

koji bi za dvogodišnje razdoblje iznosio 765,00 kn, a zatim godišnje 425,00 kn. 



Besplatnih 100MB prostora koje sada nudi Carnet apsolutno su nedovoljni za bilo 

kakve ozbiljnije stranice. 

 Nastavit će se s daljnjim aktivnostima u osvješćivanju članstva ka podmirenju 

članarine društvu, ovoga puta za 2016. i 2017. godinu. 

 

 Društvo će po potrebi dodijeliti financijsku potporu za provedbu nacionalnog 

natjecanja  u čitanju naglas koje organizira NKČ V.G. Sisak. 

 

 Članovi koji redovito plaćaju članarinu mogu biti izabrani za sudjelovanje na 

stručnim skupovima. 

 Na Stručnom skupu Knjižnice u procijepu 4 bit će predstavljen novi Nacionalni 

kataložni pravilnik. 

 

Ad2) 

 

Predsjednik podnosi izvještaj za proteklo razdoblje: 

 iz evidencije se vidi da postoje članovi koji nisu platili članarinu od 2014. godine – 

vode se kao neaktivni članovi, ali ipak su čalnovi – konkretno rješenje nije 

ponuđeno 

 jedan član podnio pismenu ispisnicu iz Društva iz privatnih razloga, koja je 

jednoglasno prihvaćena 

 

 na Izbornu skupštinu HKD-a išli su izglasani delegati (e-sjednica) te je podnešen 

kratki izvještaj 

 Danijela Kulović napominje da iako je izabrana kao delegat na izbornu 41. 

skupštinu HKD-a, ona nije išla već je kao zamjena išla Gordana Bjelovarac. 

 započeta suradnja s knjigovodstvenim servisom MAGMA-PETRINJA(bez 

naknade) 

 članske iskaznice dobili su svi članovi Društva koji su platili članarinu za 2016. 

godinu 

 prodano je 56 Zbornika Knjižnice u procjepu 1 te 1 zbornik Knjižnice u procjepu 2 

o predsjednik napominje da je  nenamjerno zanemario prodaju zbornika 

o predlaže se smanjenje cijene ta dva zbornika na cijenu koštanja ili manju 

kako bi se lakše prodali te predlaže smanjenu nakladu novog zbornika koji 

će biti tiskan  

 

 poslane su prijavnice Ministarstvu kulture za troškove tiskanja zbornika Knjižnice 

u procjepu 3 te za nabavu laptopa i pisača za potrebe KDSMŽ, što je odbijeno 

 izrađen je softver koji je dostupan na stranicama KDSMŽ koji se može besplatno 

preuzeti te može poslužiti kao temelj za donaciju Društvu (softver služi za 

poslovanje neprofitnih organizacija, a izradio ga je Ante Mrgan) 

 

 

 

 

 



 Ivan Rakarić izradio je stranice Društva 

o primjedba na Stari most (koji se nalazi na naslovnici) jer to nije simbol koji 

predstavlja cijelu županiju 

 

 obaviješteni smo da je GO na e-sjednici od 8.2.2017. odobrio molbu Narodne 

knjižnice i čitaonice Vlado Gotovac Sisak za donaciju povodom Nacionalnog 

Natjecanja u čitanju naglas. Društvo je uplatilo 1000,00 kn NKČVG na žiro račun. 

 Županija je dodijelila 6.000,00 kuna za potrebe tiskanja zbornika Knjižnice u 

procjepu 3 

 predsjednik obavještava da je na svoju ruku prijavio Društvo na natječaj OTP 

banke s projektom „Bilo kuda knjiga svuda“ te je u tu svrhu dodijeljeno 10.000,00 

kuna 

o cilj je da u svakom gradu u javnoj ustanovi bude polica s knjigama  

o ideja je da svaka knjižnica, koja može, donira knjige (poklonjene ili 

otpisane) te bi se sastavile i postavile police (Marko Grbeša i Ante Mrgan) 

 

 Urednički odbor zbornika Knjižnice u procjepu 3 izabrani su elektroničkom 

sjednicom te na kraju potvrđeni sastankom Glavnog odbora održanog  15.5.2017. u 

Sisku. 

o autori su kontaktirani te su im poslane upute 

o recenzent će biti plaćen za rad na Zborniku, ali članovi Društva ne 

 održan je sastanak Programskog odbora za Knjižnice u procjepu 4 te je odlučeno: 

o naziv: Što sa sitnim tiskom i sivom literaturom? 

o pozvana izlaganja bit će vezana uz Nacionalni kataložni pravilnik 

o Organizacijski odbor – predsjednik poziva zainteresirane da se prijave te 

predlaže sebe kao jednog od članova, zatim Marka Grbešu i Danijelu 

Kulović, što je i prihvaćeno 

 nadalje su se javili ili su predloženi: Ivan Rakarić, Irena Gašparović, 

Snježana Pokorny, Ivana Zorko, Dragana Čubrilo Bila, Ana Baiutti te 

Gordana Bjelovarac, što je također prihvaćeno 

 financijski izvještaj daje se na uvid, ali poslan je i e-poštom zajedno s pozivom na 

Redovnu skupštinu 

 

 Dubravka Šurlan predlaže da se treba držati danog dnevnog reda te Statuta Društva 

o ima primjedbu da neke odluke nisu odmah izglasane, na što predsjednik 

odgovara da je ovo izvještajna skupština. Isto tako govori da ne zna ništa o 

novim iskaznicama Društva 

o predsjednik joj odgovara da je na početku skupštine napomenuo da se 

izmjene stavke dnevnog reda na što nitko nije imao primjedbe i da su nove 

iskaznice dobili samo oni koji su platili članarinu 

 

 

 

 

 

 



 

o isto tako, Šurlan, Gabriša-Perković i Jagačić Borić smatraju da neke odluke 

koje je predsjednik donio sam, treba potvrditi Glavni odbor (npr. za softver i 

slično) 

o predsjednik Mrgan napominje da je to istina, ali i pita što je loše u tome da 

se nešto učini za Društvo pa makar i samovoljno kao što je donacija za 

zbornik, projekt, i donacija za softver 

 

 financijski izvještaj je prihvaćen jednoglasno (28 ZA, 0 PROTIV usvajanja 

financijskog izvješća)  

o Jasminka Jagačić Borić traži objašnjenje pojedinih stavki u financijskom 

izviješću, što je i učinjeno 

 Predsjednik Mrgan dodaje da za Zbornik Knjižnice u procjepu 2 nisu plaćena dva 

računa (knjižnica O.Š. Kutina i knjižnica u Koprivnici) te se konzultira s 

Gordanom Bjelovarac koja je Zbornike i prodavala – problem će biti riješen 

provjerom i pozivom da se računi plate 

 

Jasminka Jagačić Borić postavila je pitanje vezano uz nasumični odabir sudionika na 

stručnim skupovima na što je odgovoreno kako će se gledati tko je platio članarinu za 

tekuću godinu te tko proteklih godina nije sudjelovao na skupovima, što je i prihvaćeno. 

Predsjednik Mrgan odgovara što se tiče nasumičnog izbora da su onima koje se najviše 

tiče tema skupa poslana e-pošta i da oni koji su mogli ići njima je plaćena kotizacija za 

skup. 

 

Skupština je prihvatila sve odluke koje su spomenute.  

 

Ad3) 

 

Tema razno nije razmatrana. 

 

 

Skupština je završena u 11.50 sati. 

 

 

 

U Petrinji, 14. lipnja 2017. 

 

 
TAJNICA KNJIŽNIČARSKOG DRUŠTVA                      PREDSJEDNIK KNJIŽNIČARSKOG DRUŠTVA                                                      

SISAČKO-MOSLAVAČKE ŽUPANIJE                              SISAČKO-MOSLAVAČKE ŽUPANIJE 

 

Irena Gašparović                                           Ante Mrgan 

 
 

Zapisničar: Irena Gašparović 

 

 



 


